
Muut kokouksessa esille tulevat asiat 
  
SIVLTK § 12 Kokouksessa esille tulleena: 

 
1. Kirjaston käyttäjiltä tullut hyvää palautetta kirjaston palvelusta, 

opastuksesta, toiminnan laadusta ja esittelystä. 

2. Keskusteltiin kylpylän käyttömaksuista tulleesta palautteesta. 

3. Jäsen Ismo Juntunen esitti, että urheilustipendien jakoperusteita 
olisi päivitettävä. Stipendin saannin perusteena tulisi olla entistä 
vahvemmin, että stipendin saaja on suomussalmelainen ja asuu 
paikkakunnalla. Jäsen Mikko Juntunen kannatti esitystä. Sovittiin, 
että valmistelu aloitetaan ja siinä otetaan myös huomioon 
joukkuelajit ym. eri näkökulmat. Liikuntasihteeri aloittaa 
valmistelun. 

4. Sivistysjohtaja toi tiedoksi, että kunnahallituksen 10.2.2025 
kokouksessa käsitellään hallintosäännön muutoksia. 
Sivistyslautakunnan osalta muutoksia on tulossa 1.8.2025 
voimaan tulevan oppimisen tuen opetussuunnitelmauudistuksen 
velvoittamana. Kyse on perusopetuslain sekä lukiolain muutosten 
toimeenpanosta.  

________ 

Jäsen Petri Pesonen poistui kokouksesta tämän asian käsittelyn 
jälkeen klo 17:53. 
 
________ 


